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Small and Medium-sized Food I ndustries as a Strategic Option to Promote Growth and
Food Security in Algeria
Analytical Study for the Period 2005/2016

Abstract
This research paper seeks to highlight the role of Algerian small and medium-sized food
industries in promoting economic growth and food security by addressing the theoretical
framework of food industries and security at first stage, then highlighting the reality of these
industries in Algeria to assess their contribution to the creation of value added, as well as
their contribution to total exports, in order to try to propose recommendations to increase
their contribution to growth rates and achieve food security.

Keywords: Food industry, food security, economic growth, manufacturing industry, small
and medium-sized food industries.

Les petites et moyennes industries alimentaires: Une option stratégique pour promouvoir la
croissance et la securité alimentaire en Algérie:
Etude analytique de |a période (2005-2016)

Résumé

Ce document de recherche cherche a souligner le réle des petites et moyennes industries
alimentaires algériennes dans la promotion de la croissance économique et de la sécurité
alimentaire en abordant le cadre théorique des industries alimentaires et de la sécurité
alimentaire au premier stade, puis mettre en lumiere la réalité de ces industries en Algérie
afin d’évaluer leur contribution a la création de valeur ajoutée, ainsi que leur contribution
aux exportations totales, essayer de proposer des recommandations pour accroitre leur
contribution a la croissance et a la sécurité alimentaire.

Mots-clés: Industrie alimentaire, sécurité alimentaire, croissance économique, industrie
manufacturiere, petites et moyennesindustries alimentaires.
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